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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SV. KUZAM 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:024-05/23-01/8 
URBROJ:2170-1-03-00-23-8 
Rijeka,18.05.2023. 
 
 
 

ZAPISNIK 
SA 2 SJEDNICE VMO SV. KUZAM 

 
2. sjednica VMO Sv. Kuzam održana je 18.05.2023. s početkom u 17,00 sati u 

prostorijama MO Sv. Kuzam, Sv. Kuzam 19. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Lorenzo Tommasi, predsjednik VMO 

 Mario Tomić, zamjenik predsjednika VMO 

 Maja Bubaš, članica VMO 

 Zlatko Meić, član VMO 
 

Ostali nazočni  

  

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Kerik, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 1. sjednice VMO Sv. Kuzam: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

DNEVNI RED 
 

 
1. Usvajanje prijedloga prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Mjesnog odbora Sv. Kuzam za 2024. godinu 
2. Komunalna problematika 
3. Zahtjev mještana 
4. Razno  

 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
Predsjednik Lorenzo Tommasi informira članove Vijeća da nakon objavljenog javnog poziva 
namijenjen svim građanima za predlaganje projekata uređenja i održavanja komunalne 
infrastrukture za koje građani smatraju da ih je potrebno provesti na području mjesnog odbora u 
kojem žive, u tajništvu je zaprimljen jedan zahtjev s kojima su članovi Vijeća upoznati. Nadalje 
predsjednik podsjeća da je prijašnje Vijeće uvrstilo u kom. prioritete za 2023., stavku - Tehnička 
priprema za postavu fitnes sprava na površini sjeverno od igrališta za igre s loptom u Ulici Sveti 
Kuzam između kućnog broja 9 i kućnog broja 11., stoga je prijedlog da se kroz 2024. uvrsti  
nastavak kom. prioriteta za koji je kroz 2023. godinu napravljena projektna dokumentacija. 
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Nakon što predsjednik postavlja upit članovima Vijeća da li imaju neki prijedlog prioriteta koji bi se 
uvrstio u plan kroz 2024. i nakon kraćih konzultacija te danih prijedloga pripremljen je prijedlog 
prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području mjesnog odbora 
Sv. Kuzam, a koje bi se uvrstile za 2024. godinu: 
1. Uređenje prostora i postava fitnes sprava uz sportsko igralište sjeverno od dječjeg parka Placa 

u ulici Sveti Kuzam između kućnog broja 9 i kućnog broja 11 – prijedlog Vijeća MO  
2. Uređenje i postava dodatnih dječjih sprava u prostoru postojećeg dječjeg parka u ulici Sveti 

Kuzam istočno od kućnog broja 52 – zahtjev mještanke 
3. Nastavak sanacije kolnika u ulici Sveti Kuzam od kućnog broja 18 A do mjesnog groblja Sveti 

Kuzam i dalje prema bivšoj obalnoj radio stanici – prijedlog Vijeća MO 
4. Proširenje javne rasvjete u dječjem parku Placa u ulici Sveti Kuzam između kućnog broja 9 i 

kućnog broja 11 – prijedlog Vijeća MO 
5. Sanacije kolnika u ulici Sveti Kuzam od kućnog broja 49 do kućnog broja 57 – prijedlog Vijeća 

MO 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno je usvojilo prijedlog prioriteta u održavanju objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture na području MO Sv. Kuzam za 2024. godinu. 
 
 
AD 2 
Predsjednik je dao sljedeće informacije: 
- KD Čistoća pristupila je radovima betoniranja podesta za postavu stolne garniture tj. stol i dvije 
klupe na prostoru kraj zida uz postojeću kućicu na Placi.  
- Nakon što je Odsjek za zajedničku komunalnu djelatnost obaviješten da je uz kontejnere za 
odlaganje smeća u ulici Sv. Kuzam preko puta kbr.17 odbačen glomazni otpad, isto i uklonjeno. 
Na lokaciji preko puta kbr.41 nakon što je prijavljen i uklonjen odbačeni glomazni otpad, ponovo je 
uočen novi otpad, pa je ponovo zatraženo i isto uklonjeno. Dostavljena je požurnica za popravak 
oštećenog poklopca preko puta kbr.41 na posudi za odlaganje otpada iz kućanstva koji se nalazi 
u ulici Sv. Kuzam preko puta kbr.41. 
- Rijeka Plus dostavio je temeljem upita Vijeća MO povratnu informaciju da je kemijsko 
uklanjanje nepoželjne vegetacije započelo, te će se isto odraditi i na području mjesnog odbora Sv. 
Kuzam sukladno Planu.  
- Odsjek za zajedničku komunalnu djelatnost dostavio je temeljem zatraženog uklanjanja panja 
od strane Vijeća MO povratnu informaciju da će se panj isfrezati tijekom proljeća. Točno vrijeme 
izvođenja nije moguće precizirati jer sve ovisi i o vremenskim prilikama i rasporedu ostalih 
poslova koje se moraju realirati na dnevnoj bazi.  
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam primilo na znanje 
 
Prijedlog i zaključak Vijeća da se dostavi sljedeće: 

 Predsjednik informira da se obratio mještanin i skrenuo pozornost da su u koritima pučke 
šterne začepljeni odvodi. 
Zaključak  
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da se Odsjeku za zajedničku komunalnu djelatnost prijavi 
da se voda skuplja u koritima pučke šterne, te da se zatraži da se odvod u koritima odčepi – očisti 
kako bi voda mogla oticati i s time bi spriječili skupljanje komaraca u ljetnim mjesecima u samom 
centru Sv. Kuzma. 
 

 Gosp. Mario Tomić, zamjenik predsjednika VMO informirao je da je mještanin s kbr.1 upozorio 
da na cesti Sv. Kuzam – Bakar koja više nije u funkciji i gdje je postavljena rampa s lokotom, 
nepoznati počinitelji učestalo razbijaju lokot na rampi, te se dovozi i odbacuje glomazni i ostali 
otpad. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da se Odsjek za zajedničku komunalnu djelatnost 
obavijesti o istom, te zatraži da se sagleda mogućnost i donese alternativno rješenje koje bi 
spriječilo daljnju devastaciju i stvaranje divljeg deponija na navedenom području Sv. Kuzma. 
 

 Gosp. Zlatko Meić, član VMO predlaže da se od HŽ-a zatraži ključ od rampe koja se nalazi na 
ulazu u njihov prostor. Naime ključ je potreban radi slobodnog pristupa pri održavanju prostora uz 
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skulpturu pod nazivom „Ogljišće“ autora Damira Šegote, koju je KD „Sv. Kuzme i Damjana“ i 
Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam postavilo (prema dobivenoj suglasnosti HŽ-a) još 2018. 
godine.   
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da od HŽ –a zatraži ključ od rampe, te da se navede i 
pojasni razlog traženja istog.  
 

 Gđa. Maja Bubaš, članica VMO informira da mještani iz ulice Sv. Kuzam kbr.47.,51.,53., imaju 
problem s nemogućnosti rješenja neugodnih mirisa (kanalizacijski sustav) koji se šire unutar 
njihovih objekata, a koje su pokušavali riješiti na razne načine ali bezuspješno. Prijedlog je da se 
zatraži od KD “Vodovoda i kanalizacije” da se izađe na teren, te izvrši izvid i pristupi 
odgovarajućem rješenju navedenog problema.  
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da se obavijesti KD “Vodovod i kanalizacija” o problemu 
kućnih brojeva 47.,51. i 53., te da se zatraži rješavanje navedenog problema. Isto tako dostaviti 
će se i informacija da postoji problem s prisutnim neugodnim mirisima koji se šire iz poklopaca 
šahti i na pojedinim lokacijama po Sv. Kuzmu, pa po mišljenju Vijeća MO Sv. Kuzam potrebno isto 
tako da se izvrši pregled svih šahti kroz cijeli Sv. Kuzam. 
 

 Gđa. Maja Bubaš, članica VMO predlaže da se izvidi mogućnost postave spremnika za staklo 
u ulici Sv. Kuzam u blizini kbr. 53 na prostor na kojem su se prije nalazili kontejneri za odlaganje 
smeća iz kućanstva, te nakon što se prešlo na novi sustav prikupljanja otpada, prostor je ostao 
slobodan. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da se dostavi zahtjev KD „Čistoći“ za postavu spremnika 
za staklo u ulici Sv. Kuzam u blizini krb.53.  
 

 Gosp. Mario Tomić, zamjenik predsjednika predlaže da se po prijavi Vijeća prilikom postave 
nove konstrukcije gornjeg okvira željeznih vrata na ulazu u sportskog igralište vodi računa da se 
identična konstrukcija postavi i na gornjem dijelu okvira željeznih vrata koja vode sa sportskog 
igrališta u prostor kiparske radionice. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da se Odsjek za zajedničku komunalnu djelatnost zatraži 
postavu istog.  
 
 
AD 3 
Vijeću Mjesnog odbora Sv. Kuzam obratio se mještanin iz naselja Sv. Kuzam 68., te je na sjednici 
pročitan dobiveni dopis  
Zaključak 
Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da će se dopis mještana dostaviti 
Odsjeku za zajedničku komunalnu djelatnost, te navesti da je na održanoj sjednici Vijeća MO Sv. 
Kuzam dana 18.05.2023. donesen zaključak da Vijeće MO nema ovlasti po zatraženom, te se isto 
prosljeđuje nadležnoj službi za daljnje postupanje. 
 
 
AD 4 

 Dana 09. svibnja 2023. godina u CGG Drenova održan je sastanak na kojem su bili 
nazočni: Nives Torbarina - direktorica KD „Kozala“, Zvonimir Bačić - voditelj tehničkih poslova, 
Ivica Širola - predsjednik VMO Draga, Ivica Pribanić - zamjenik predsjednika VMO Draga i 
Lorenzo Tommasi - predsjednik Vijeća MO Sv. Kuzam. 
Predstavnici MO su upoznali predstavnike KD „Kozala“ sa pitanjima svojih sumještana koji su 
korisnici grobnih mjesta na grobljima Draga i Sv. Kuzam a predstavnici KD „Kozala“ su iznijeli 
plan održavanja groblja u narednom periodu. 
Temeljem danih primjedbi i prijedloga od strane predsjednika VMO Sv. Kuzam vezano za 
mjesno groblje Sv. Kuzam dobiven je sljedeći odgovor o planu održavanja groblja u narednom 
periodu: 
1. Sudsko rješenje za povrat poklonjenog zemljišta za dio groblja obiteljima Malnar i Šibica 
2. Izgraditi jedno novo grobno mjesto 
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3. Učestalost čišćenja groblja 
4. Omogućiti čišćenje grobnog mjesta 13-orice streljanih prije godišnjice 
5. Ukloniti deblo bora koji raste uz jedno grobno mjesto – sekcija 2-26 
6. Nasipati zemlju na grobnom mjestu koje nema izgrađen spomenik – sekcija 1-9 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam primilo na znanje. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
                  Jasna Rendulić 

            Predsjednik VMO "Sv. Kuzam":  
                        Lorenzo Tommasi  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


